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ΕΛΛΗΝΙΚΗ ∆ΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 
ΝΟΜΟΣ  ΑΤΤΙΚΗΣ     ΣΥΝΕ∆ΡΙΑΣΗ: ..25η/2012..  

της ..31ης/10/2012.. 
 
∆ΗΜΟΣ ∆ΙΟΝΥΣΟΥ  
Ταχ.  ∆/νση : Λ. Μαραθώνος 29 & Αθ. ∆ιάκου 01      
Άγιος Στέφανος      ..Αριθ. Απόφασης: ..224/2012.. 
                       

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 
Από το Πρακτικό της ..31ης/10/2012.. της ..25ης/2012.. Τακτικής ∆ηµόσιας 

συνεδρίασης του ∆ηµοτικού Συµβουλίου. 
Σήµερα την ..31η Οκτωβρίου 2012.. ηµέρα ..Τετάρτη.. και ώρα ..21:00.. το 

∆ηµοτικό Συµβούλιο του ∆ήµου ∆ιονύσου συνήλθε σε Τακτική ∆ηµόσια συνεδρίαση στην 
αίθουσα συνεδριάσεων του ∆ηµοτικού Καταστήµατος, στο Πολιτιστικό Πνευµατικό Κέντρο 
της ∆ηµοτικής Κοινότητας Αγίου Στεφάνου επί της οδού Ευαγγέλου Πεντζερίδη 3, ύστερα 
από την υπ’ αριθ. ..32471/26-10-2012.. πρόσκληση που δηµοσιεύθηκε και επιδόθηκε σε 
κάθε Σύµβουλο χωριστά, στον κ. ∆ήµαρχο σύµφωνα µε τις δ/ξεις του άρθ. 67 του 
Ν.3852/2010 (Νέα Αρχιτεκτονική της Αυτοδιοίκησης και της Αποκεντρωµένης ∆ιοίκησης - 
Πρόγραµµα Καλλικράτης), τις διατάξεις του αρθ. 95 «Σύγκληση και λειτουργία του ∆. Σ.» 
και 96 «Τόπος συνεδρίασης, απαρτία και λήψη αποφάσεων του ∆.Σ.» του ν. 3463/2006 
(∆Κ∆),για συζήτηση και λήψη απόφασης στα παρακάτω θέµατα της ηµερήσιας διάταξης: 

 
� ΘΕΜΑ 1ο: «Έγκριση 1ου Α.Π.Ε. και παράτασης προθεσµίας περαίωσης του έργου 

«ΚΑΤΑΣΚΕΥΗ ΠΕΖΟ∆ΡΟΜΙΩΝ (ΚΡΑΣΠΕ∆Α - ΠΛΑΚΟΣΤΡΩΣΗ Λ. ΣΤΑΜΑΤΑΣ)». 
 
ΘΕΜΑ 2ο:  «Έγκριση 2ου Α.Π.Ε. του έργου «ΕΠΙΣΚΕΥΗ ΤΟΥ ΤΕΧΝΙΚΟΥ ΕΡΓΟΥ ΕΠΙ 
ΤΗΣ Ο∆ΟΥ ΡΟ∆ΩΝ ΣΤΗ ΣΥΜΒΟΛΗ ΜΕ ΤΗΝ Ο∆Ο ΚΡΥΣΤΑΛΛΗ» της ∆. Κ. Αγ. 
Στεφάνου» 
ΘΕΜΑ 3ο: «Τροποποίηση Ρ. Γ./Ο. Γ. στην οδό Σολωµού ∆ηµοτικής Κοινότητας 
∆ιονύσου». 
ΘΕΜΑ 4ο: «ΚΑΝΟΝΙΣΜΟΣ Υ∆ΡΕΥΣΗΣ ∆ΗΜΟΥ ∆ΙΟΝΥΣΟΥ». 
ΘΕΜΑ 5ο: «Απευθείας ανάθεση της εργασίας συντήρησης και επισκευής οχηµάτων και 
µηχανηµάτων έργου του ∆ήµου ∆ιονύσου από το ∆ηµοτικό Συµβούλιο λόγω άγονου 
διαγωνισµού». 
ΘΕΜΑ 6ο: «Έγκριση ∆ιενέργειας Προµηθειών και Παροχής Υπηρεσιών». 
ΘΕΜΑ 7ο: «Λήψη Απόφασης για την ανάθεση καθηκόντων ∆ιευθύνουσας Υπηρεσίας των 
έργων, µελετών, προµηθειών και Υπηρεσιών του πεδίου εφαρµογής του Ν. 3316/2005 για 
τα οποία διευθύνουσα υπηρεσία µέχρι 31-12-2010 ήταν η καταργηθείσα Υπηρεσία της 
ΤΥ∆Κ της πρώην κρατικής Περιφέρειας». 

 
 
Πριν από την έναρξη της συνεδρίασης ο πρόεδρος διαπίστωσε ότι από τα ..41.. 

µέλη του δηµοτικού συµβουλίου παρόντα  ήταν ..31.. ήτοι: 
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Σηµειώνεται ότι στη συνεδρίαση παρόντες ήταν ο πρόεδρος της ∆ηµοτικής Κοινότητας 
Αγίου Στεφάνου κ. Βουτσά Αικατερίνη, ο  πρόεδρος της ∆ηµοτικής Κοινότητας ∆ιονύσου κ. 
Κακούρη Ιωάννα, η αντιπρόεδρος της ∆ηµοτικής Κοινότητας ∆ροσιάς κ. Μήλα Λαµπρινή, 
καθώς και ο αντιπρόεδρος της ∆ηµοτικής Κοινότητας Ροδόπολης κ. Κόκκαλης  
Εµµανουήλ. 
 
Οι απόντες ∆ηµοτικοί Σύµβουλοι νοµίµως κληθέντες και εµπροθέσµως δεν παρέστησαν 
στη σηµερινή Συνεδρίαση. 
 
Απουσίες: 
• Η ∆.Σ.  κ. Γιαννιώτη Ελένη είχε ειδοποιήσει το προεδρείο για την αδυναµία της να 
παρευρεθεί στη συνεδρίαση. 

• Η ∆.Σ. κ. Φέρµελη Λυδία απουσίαζε κατά τη συζήτηση των θεµάτων 1,2,4,5,6 και 7. 
• Η ∆.Σ. κ. Κατσίγιαννη Σοφία απουσίαζε κατά τη συζήτηση των θεµάτων 1,2,3,4 και 7. 
• Ο ∆.Σ. κ. Γιαρένης ∆ηµήτριος απουσίαζε κατά τη συζήτηση του 2ου θέµατος. 
 
Προσελεύσεις: 
• Οι ∆.Σ. κ. κ. Χιώτης Ηρακλής, Πέππας Νικόλαος, Σαραντάκη Θεοδώρα,Παλιγγίνης 
Κωνσταντίνος, Ίσσαρης Γρηγόριος  και Τσούκας Παναγιώτης προσήλθαν στη 
συνεδρίαση κατά τη διάρκεια των Ανακοινώσεων. 

• Οι ∆.Σ. κ. κ. Λίτσας Αθανάσιος και Μαγγίνα Στέλλα- Σοφία προσήλθαν στη συνεδρίαση 
πριν την έναρξη της συζήτησης των Θεµάτων της Ηµερήσιας ∆ιάταξης. 

              ΠΑΡΟΝΤΕΣ 
1. ΡΟΪ∆ΗΣ ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ, Πρόεδρος. 
2. ΖΥΓΟΥΝΑΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ. 
3. ΚΟΝΤΑΚΗΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ. 
4. ΚΑΡΑΣΑΡΛΗΣ ΑΝΑΣΤΑΣΙΟΣ. 
5. ΠΟΤΙ∆ΗΣ ΧΡΗΣΤΟΣ. 
6. ΣΑΚΕΛΛΑΡΙΟΥ ∆ΙΟΝΥΣΙΟΣ. 
7. ΚΑΡΥΣΤΙΝΟΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ. 
8. ΓΑΡΕΦΑΛΑΚΗΣ ΕΜΜΑΝΟΥΗΛ.  
9. ΦΕΡΜΕΛΗ ΛΥ∆ΙΑ. 
10. ΚΟΡΟΒΕΣΗ ΒΑΣΙΛΙΚΗ (ΒΑΣΙΑ). 
11. ΠΑΠΑΒΑΣΙΛΕΙΟΥ ΧΡΗΣΤΟΣ. 
12. ΠΑΠΠΑΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ . 
13. ΤΖΑΝΕΤΗ ΑΓΑΘΗ –ΕΛΛΗ. 
14. ΚΑΝΑΤΣΟΥΛΗΣ ΙΩΑΝΝΗΣ.  
15. ΠΑΣΙΠΟΥΛΑΡΙ∆ΗΣ ΑΒΡΑΑΜ.  
16. ΖΑΜΑΝΗΣ ∆ΙΟΝΥΣΙΟΣ. 
17. ΣΩΤΗΡΙΟΥ ΣΑΚΕΛΛΑΡΙΟΣ. 
18. ΤΑΟΥΞΗ–ΧΡΙΣΤΙΑΝΙ∆Η ΚΑΛΛΙΟΠΗ. 
19. ΚΟΚΜΟΤΟΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ. 
20. ΠΕΠΠΑ ΑΓΓΕΛΙΚΗ. 
21. ΓΙΑΡΕΝΗΣ ∆ΗΜΗΤΡΙΟΣ. 
22. ΣΤΑΪΚΟΣ  ΘΕΟ∆ΩΡΟΣ Αντιπρόεδρος. 
23. ΠΑΠΑΝΑΓΙΩΤΟΥ ΕΛΕΝΗ (ΛΕΝΑ).     
24. ΚΥΡΙΑΚΟΠΟΥΛΟΣ ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ. 
25. ΜΠΟΥΣΜΠΟΥΡΑΣ ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ,Γραµµατέας.  
26. ΤΣΑΛΤΟΥΜΗ ΚΥΡΙΑΚΗ. 
27. ΣΩΚΟΥ ΖΩΗ. 
28. ΛΟΥΚΑΤΟΣ ΠΑΝΑΓΗΣ. 
29. ΝΙΚΗΤΟΠΟΥΛΟΣ ΙΩΑΝΝΗΣ. 
30. ΣΠΗΛΙΩΤΗΣ ΣΠΥΡΙ∆ΩΝ 
31. ΚΟΥΡΙ∆ΑΚΗΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ. 

 

             ΑΠΟΝΤΕΣ  
1. ΧΙΩΤΗΣ ΗΡΑΚΛΗΣ.  
2. ΠΕΠΠΑΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ. 
3. ΣΑΡΑΝΤΑΚΗ ΘΕΟ∆ΩΡΑ. 
4. ΜΑΓΓΙΝΑ ΣΤΕΛΛΑ – ΣΟΦΙΑ.    
5. ΓΙΑΝΝΙΩΤΗ ΕΛΕΝΗ.  
6. ΚΑΤΣΙΓΙΑΝΝΗ ΣΟΦΙΑ. 
7. ΛΙΤΣΑΣ ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ.  
8. ΠΑΛΙΓΓΙΝΗΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ. 
9. ΊΣΣΑΡΗΣ ΓΡΗΓΟΡΙΟΣ. 

10.  ΤΣΟΥΚΑΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ. 
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• Η ∆.Σ. κ. Κατσίγιαννη Σοφία προσήλθε στη συνεδρίαση κατά τη συζήτηση του 5ου 
Θεµάτος. 

 
 
Αποχωρήσεις 
• Οι ∆.Σ. κ. κ. Μαγγίνα Στέλλα- Σοφία, Γαρεφαλάκης Εµαννουήλ, Κοροβέση Βασιλική 

(Βάσια),  αποχώρησαν από τη συνεδρίαση κατά τη συζήτηση του 5ου θέµατος. 
• Οι ∆.Σ. κ. Πασιπουλαρίδης Αβραάµ, Ζαµάνης ∆ιονύσιος και Κυριακόπουλος 

Αθανάσιος αποχώρησαν από τη συνεδρίαση κατά τη συζήτηση του 7ου Θεµατος. 
• Οι ∆.Σ. κ. κ.  Σωτηρίου Σακελλάριος, Πέππα Αγγελική, Γιαρένης ∆ηµήτριος, Στάϊκος 

Θεόδωρος, Τσούκας Παναγιώτης και Παπαπαναγιώτου Ελένη (Λένα) αποχώρησαν 
από τη συνεδρίαση κατά τη συζήτηση του 4ου Θεµατος. 

• Οι ∆.Σ. κ. κ. Κοκµοτός Βασίλειος, Σώκου Ζωή, Λουκάτος Παναγής, Νικητόπουλος 
Ιωάννης, Σπηλιώτης Σπυρίδωνας και Κουριδάκης Κωνσταντίνος αποχώρησαν από τη 
συνεδρίαση κατά τη συζήτηση του 5ου Θεµατος. 

 
� Ο ∆ήµαρχος κ. Ιωάννης Καλαφατέλης  νοµίµως κληθείς  παρίσταται στη συνεδρίαση. 
� Στη συνεδρίαση παραβρέθηκε και ο κ. Πατσάκας Επαµεινώνδας, υπάλληλος του ∆ήµου 
για την τήρηση των πρακτικών. 

� Το 3ο θέµα της Ηµερήσιας ∆ιάταξης προτάχθηκε δεδοµένου ότι παραβρέθηκαν στη 
συνεδρίαση και οι ενδιαφερόµενοι δηµότες . 
 
..Αριθ. Απόφασης: ..224/2012.. 
 
� ΘΕΜΑ 1ο: «Έγκριση 1ου Α.Π.Ε. και παράτασης προθεσµίας περαίωσης του έργου 

«ΚΑΤΑΣΚΕΥΗ ΠΕΖΟ∆ΡΟΜΙΩΝ (ΚΡΑΣΠΕ∆Α - ΠΛΑΚΟΣΤΡΩΣΗ Λ. ΣΤΑΜΑΤΑΣ)». 
 
 

Ο πρόεδρος του ∆. Σ. µετά την εκφώνηση του ..1ου.. θέµατος της ηµερήσιας 
διάταξης έδωσε το λόγο στον αντιδήµαρχο Τεχνικών Υπηρεσιών – Ποιότητας Ζωής κ. 
Παππά Νικόλαο για να προβεί στην εισήγηση. 
 
Ο  αντιδήµαρχος κ. Παππάς Νικόλαος ανέπτυξε το θέµα και είπε τα εξής: 
 
Σχετικά µε το παραπάνω θέµα θέλουµε να σας γνωρίσουµε τα ακόλουθα: 

 
1. Με το υπ’ αριθ. 08/∆ΤΑ/9718/10 έγγραφο, η Τ.Υ.∆.Κ. απέστειλε την υπ’αριθµ. 

140/2010 µελέτη του ανωτέρω έργου, προϋπολογισµού 258.420,79€ πλέον Φ.Π.Α. 
(23%) σύνολο δαπάνης 317.858,00€. Η µελέτη αφορά στην αντικατάσταση της 
πλακόστρωσης και κρασπεδόρειθρων (όπου χρειάζεται) στη Λ. Σταµάτας-∆ροσιάς 
εντός των ορίων της ∆. Κ. Σταµάτας.  

2. Με την υπ’ αριθ. 106/2010 απόφαση του Κοινοτικού Συµβουλίου Σταµάτας 
εγκρίθηκε η µελέτη και οι όροι δηµοπρασίας του έργου και συγκροτήθηκε η 
επιτροπή διενέργειας του διαγωνισµού για την παραλαβή των προσφορών.  

3. Στις 7-9-2010 διενεργήθηκε δηµόσιος διαγωνισµός µε σφραγισµένες προσφορές. 
Με την υπ’ αριθ. 164/10 ΑΚΣ εξετάστηκαν οι υποβληθείσες ενστάσεις και 
εγκρίθηκαν τα Πρακτικά του διαγωνισµού  και στη συνέχεια υπεγράφη η υπ’αριθµ. 
2932/30-12-2010 Εργολαβική σύµβαση ποσού 195.715,47€ (µε το ΦΠΑ). Η 
συνολική προθεσµία του έργου είναι εκατόν ογδόντα (180) ηµερολογιακές ηµέρες. 

4. Με το υπ’ αριθ. 27231/2-11-2011 έγγραφό µας επιβλέπουσα του έργου ορίστηκε η 
κ. Νίκα ∆ήµητρα, Υπάλληλος Τ.Υ. του ∆ήµου. Ο ανάδοχος υπέβαλε προς έγκριση 
το χρονοδιάγραµµα του έργου, το οποίο εγκρίθηκε µε το 37643/12-12-2011 
έγγραφο.  

5. Με την υπ’ αριθ. 103/12 Α∆Σ εγκρίθηκε παράταση της συµβατικής προθεσµίας του 
έργου κατά εκατόν είκοσι (120) µέρες ήτοι έως την 30-8-2012. 
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6. Με τα (4) και (5) σχετικά µε τα οποία εγκρίθηκαν το Τεχνικό Πρόγραµµα και ο 
προϋπολογισµός αντίστοιχα έτους 2012, στα οποία έχει περιληφθεί το έργο ως 
συνεχιζόµενο. 

7. Ο παρών 1ος Ανακεφαλαιωτικός Πίνακας Εργασιών συντάχθηκε µε σκοπό να 
συµπεριλάβει τις αυξοµειώσεις ποσοτήτων εργασιών που προέκυψαν από τα 
επιµετρητικά στοιχεία του έργου όπως αυτά διαµορφώθηκαν στο τµήµα του έργου 
που έχει κατασκευασθεί, αλλά και από τις προµετρήσεις στο υπολειπόµενο τµήµα 
του έργου, µε τις  απαιτήσεις της κατασκευής οι οποίες καθίστανται απαραίτητες.  

8. Στον παρόντα Ανακεφαλαιωτικό Πίνακα χρησιµοποιείται µέρος του ποσού των 
απροβλέπτων και το ποσό των επί έλασσον δαπανών προκειµένου να καλυφθούν 
αυξήσεις ποσοτήτων εργασιών όπως κατασκευάστηκαν ή θα κατασκευασθούν, οι 
οποίες προκύπτουν από απρόβλεπτες και επείγουσες εργασίες που δεν ήταν 
δυνατόν να προβλεφθούν και να προµετρηθούν κατά την έννοια του τελευταίου 
εδαφίου της παρ. 2 το άρθρου 43 του Π.∆. 609/85, όπως αυτή τροποποιήθηκε µε 
το άρθρο 4 του Ν. 2372/96.  
Η συνολική δαπάνη των παραπάνω εργασιών στον παρόντα Α.Π.Ε. ανέρχεται στο 
ποσό των 195.715,47€ (ήτοι δαπάνη εργασιών 159.118,27 € και δαπάνη ΦΠΑ 
36.597,20€) µε την αναθεώρηση, και κλείνει σε ισοζύγιο µε την αρχική σύµβαση 

9. Το Συµβούλιο ∆ηµοσίων Έργων απέστειλε τη θετική γνωµοδότησή του για την 
έγκριση του 1ου ΑΠΕ (Συνεδρία 3η – 25-7-2012)  - Αρ. Πρωτ. ∆ήµου 26751/7-9-
2012. 

10. Με το υπ’ αριθ. 25204/21-8-2012 έγγραφό του ο ανάδοχος ζήτησε την παράταση 
της προθεσµίας περαίωσης του έργου κατά 45 ηµέρες. 

11. Η Τεχνική Υπηρεσία συµφωνεί για τη χορήγηση παράτασης προθεσµίας 
περαίωσης του έργου, λόγω της αναµονής έγκρισης του 1ου ΑΠΕ από το Σ.∆.Ε., 
κατά τριάντα (30) ηµέρες, από την ηµεροµηνία λήξης της συνολικής προθεσµίας 
του έργου, ήτοι έως 29-9-2012.  
 
Μετά τα ανωτέρω καλείται το ∆ηµοτικό Συµβούλιο να λάβει σχετική απόφαση: 
 
Α. Για την έγκριση του 1ου Ανακεφαλαιωτικού Πίνακα Εργασιών του έργου 

«ΚΑΤΑΣΚΕΥΗ ΠΕΖΟ∆ΡΟΜΙΩΝ (ΚΡΑΣΠΕ∆Α - ΠΛΑΚΟΣΤΡΩΣΗ Λ. ΣΤΑΜΑΤΑΣ)» 
Β. Για την παράταση της προθεσµίας περαίωσης του έργου (που έληξε στις 30-8-

2012) κατά τριάντα (30) ηµέρες, από την ηµεροµηνία λήξης της συνολικής προθεσµίας, 
ήτοι έως 29-9-2012. 

 
Στη συνέχεια το λόγο πήρε ο ∆.Σ. κ. Σωτηρίου Σακελλάριος ως ειδικός αγορητής της 
παράταξης «Αδέσµευτη ∆ηµοτική Κίνηση» και τοποθετήθηκε ως ακολούθως: «Για το 
συγκεκριµένο θέµα και για το συγκεκριµένο έργο εάν κάποιος το επισκεφθεί θα 
διαπιστώσει ένα πλήθος κακοτεχνιών που φανερώνει την αδιαφορία της ∆ιοίκησης όπως 
αυτή εκφράζεται από τον αρµόδιο Αντιδήµαρχο. ∆ιότι αυτός είναι ο υπεύθυνος. 
 Ενδεικτικά αναφέρω πρώτον την ποιότητα των πλακών που έχουν ήδη λεκιάσει 
από αυξηµένη απορροφητικότητα νερού ή και έχουν σπάσει, την τοποθέτηση µε άνισους 
αρµούς και ανισοσταθµίες µεταξύ των πλακών ώστε να σκοντάφτει ο περιπατητής. Το ότι 
προς τα οικόπεδα στήριξη ο εγκυβωτισµός των πλακών έχει γίνει µε λάσπη ίδια µε αυτή 
που είναι κάτω από τις πλάκες, οι οποίες έχουν ελάχιστο ... του µπετόν ή κάποιου 
γαρµπιλοµπετόν, τα οποία µάλιστα από το χρώµα του και από την αντοχή του φαίνεται ότι 
δεν έχουν καν τσιµέντο. Και θα µπορούν να αναφερθούν και άλλες κακοτεχνίες. 
 Η αντίληψη αυτή για την ποιότητα, η αντίληψη της αδιαφορίας της ∆ιοίκησης που 
εν προκειµένω εκπροσωπεί τον ∆ήµο ως κύριο του έργου, µεταφέρεται µέχρι και τον 
τελευταίο τεχνίτη που νιώθει ότι το αφεντικό δεν έχει απαιτήσεις και ανάλογα πράττει. 
 Τώρα λοιπόν για τα θέµατα, υπάρχουν δύο θέµατα. Το ένα θέµα είναι η έγκριση 
της παράτασης και το άλλο η έγκριση του ΑΠΕ, τα οποία µεταξύ τους δεν έχουν άµεση 
σχέση και θα µπορούσαν να ήταν δύο διαφορετικά θέµατα, αλλά εν πάση περιπτώσει είναι 
ένα.  
 Η ζητούµενη λοιπόν παράταση δεν έχει καµία δικαιολογία αφού ο µεν εργολάβος 
την ζητάει διότι καθυστέρησε να πάρει απάντηση για την κοπή των πεύκων, ενώ η Τεχνική 
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Υπηρεσία προφανώς µη δεχόµενη τον λόγο αυτό συµφωνεί µεν µε τη χορήγηση ενός 
µηνός παράταση, λόγω αναµονής λέει έγκρισης του 1ου ΑΠΕ από το Συµβούλιο 
∆ηµοσίων Έργων. Η οποία αυτή η εντός εισαγωγικών έγκριση έγινε στις 27.7. Βέβαια, το 
Συµβούλιο ∆ηµοσίων Έργων δεν εγκρίνει αλλά γνωµοδοτεί. Το ∆ηµοτικό Συµβούλιο 
εγκρίνει. Και αυτό καλείται να το κάνει ύστερα από 3 µήνες, 2 µετά την εκπνοή της 
προθεσµίας και 1 µετά την περαίωση του έργου. 
 Γι' αυτούς τους λόγους λοιπόν δεν µπορούµε να συµφωνήσουµε για την χορήγηση 
της παράτασης, οπότε πρέπει να εφαρµοστούν τα προβλεπόµενα για τα εκπροθέσµως 
εκτελούµενα έργα. 
 Όσον αφορά τον 1ο ΑΠΕ, επειδή οι παρατηρούµενες µεταβολές είναι µικρές και 
συνήθεις για παρόµοια έργα, παρ' όλο ότι αυτό έρχεται µε καθυστέρηση 3 µηνών, θα 
ψηφίσω εγώ θετικά. ∆ηλαδή συνοψίζοντας, λέω όχι στην παράταση, ναι στον 1ο ΑΠΕ». 
 
 Στη συνέχεια το λόγο πήρε ο ∆.Σ. κ. Κυριακόπουλος Αθανάσιος ως ειδικός 
αγορητής της παράταξης «Συµµαχία για τον πολίτη» και τοποθετήθηκε ως ακολούθως: 
«Κύριοι συνάδελφοι, θα µιλήσω εκ µέρους της παράταξής µου, αλλά δεν µπορώ να µην 
βάλω και το προσωπικό στοιχείο, γιατί ως νέος ∆ηµοτικός Σύµβουλος διερωτάµαι πολλές 
φορές για τον χρόνο και τις διαδικασίες που απαιτούνται για την υλοποίηση αποφάσεων 
και εκτέλεση διαφόρων έργων. 
 Και προφανώς δεν συµβαίνουν αυτά τα πράγµατα θα µου πείτε µόνο στον ∆ήµο 
µας, ή µόνο στους ∆ήµους, αλλά σε όλο το ∆ηµόσιο. 
 ∆υστυχώς τέτοιους προβληµατισµούς κατέθεσα και στο προηγούµενο ∆ηµοτικό 
Συµβούλιο. Ήταν το 7ο θέµα και αφορούσε και πάλι την πλακόστρωση της Λεωφόρου 
Σταµάτας, και συγκεκριµένα την κοπή δύο πεύκων. Και τότε σχολίαζα για τις 
αλλεπάλληλες συνεδριάσεις της Επιτροπής Ποιότητας Ζωής, του ∆ηµοτικού Συµβουλίου, 
για το έργο, για τις παρατάσεις κλπ. Πρόσθεσα όµως αν θυµάστε και κάποιες ερωτήσεις, 
και περιµένω κάποιες απαντήσεις για τις αυξοµειώσεις που παρουσιάζει το πεζοδρόµιο σε 
διάφορα σηµεία λόγω κατάληψής του από παρόδιους ιδιοκτήτες. ∆εν θα έπρεπε να είχαν 
τακτοποιηθεί αυτά τα θέµατα πριν τις µελέτες, πριν την εκτέλεση του έργου; 
 Αλήθεια, και το θέµα αυτό δεν µπορούσε να συµπεριλαµβάνεται στην εισήγηση του 
7ου θέµατος στο προηγούµενο ∆ηµοτικό Συµβούλιο; Γιατί τόση χαρτούρα, τόσες 
εισηγήσεις, αναφορές επί αναφορών, συνεδριάσεις και οµιλητές και µπλα µπλα; 
 Πρότεινα και προτείνω να γίνουµε πιο ουσιαστικοί και περισσότερο 
αποτελεσµατικοί. 
 Εµείς να ψηφίσουµε την εισήγηση τόσο για την έγκριση του 1ου ΑΠΕ όσο και την 
παράταση της προθεσµίας περαίωσης του έργου, που σηµειωτέον έληξε στις 30.8.2012 
κατά 30 ηµέρες όπως εισηγείται και η Τεχνική Υπηρεσία, δηλαδή µέχρι τις 29.9.2012. Κάτι 
που δείχνει ότι ερχόµαστε εκ των υστέρων όµως. Όµως στην πραγµατικότητα, µπορεί να 
µας διαβεβαιώσει ο κ. Αντιδήµαρχος αν ο εργολάβος έχει τελειώσει το έργο, ή αν πρέπει 
να γίνουν και άλλες πλακοστρώσεις, ίσως και µε νέα εργολαβία;». 
 
Στη συνέχεια το λόγο πήρε η ∆.Σ. κ. Σώκου Ζωή ως ειδικός αγορητής της παράταξης 
«Λαϊκή Συσπείρωση ∆ιονύσου » και τοποθετήθηκε ως ακολούθως: «Πάντα όταν έρχονται 
εγκρίσεις για ΑΠΕ και για παρατάσεις προθεσµίας, έχουµε βάλει τα εξής ζητήµατα και θα 
συνεχίσουµε να τα βάζουµε. Και αυτό κυρίως µας καθορίζει και την στάση µας στις 
ψηφοφορίες. 
 Πρώτο ζήτηµα. ∆εν υπάρχει κανένα έργο που να µην ξεκίνησε µε Χ ποσόν, µε 
µεγάλη έκπτωση, και στη συνέχεια αυτό που φάνηκε σαν έκπτωση να έρχεται όλο σαν 
κόστος του έργου που γίνεται. Ένα ζήτηµα είναι αυτό. 
 Το δεύτερο. ∆εν υπάρχει κανένα έργο που να µην χρειάζεται παράταση. Μέχρι 
σήµερα όσες φορές έχει έρθει τέτοιο θέµα εδώ δεν θυµάµαι κανένα έργο που να µην έχει 
δοθεί παράταση ή να µην ζητείται παράταση. 
 Και επειδή όλη αυτή η διαδικασία και η εξέλιξη µπορεί σε αυτούς που έχουν µεγάλη 
εµπειρία ή σε αυτούς που παίρνουν τα έργα ή αυτοί οι οποίοι συµφωνούν και συζητούν για 
τα έργα να είναι τετριµµένα πράγµατα, όµως επιτρέψτε µας να έχουµε µία άλλη αντίληψη 
και έναν άλλο τρόπο σκέψης για το πώς πρέπει να γίνονται τα πράγµατα. Και λέω από 
αυτή την άποψη, εµείς θα ψηφίσουµε λευκό». 
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Στη συνέχεια ο Πρόεδρος δήλωσε ότι το θέµα είναι Α και Β. Α) είναι όσον αφορά για την 
έγκριση του 1ου Ανακεφαλαιωτικού Πίνακα Εργασιών και Β) είναι η παράταση προθεσµίας 
περαίωσης του έργου. Είναι διπλή η ψήφος. 
 
Το ∆ηµοτικό Συµβούλιο αφού έλαβε υπόψη: 
� Την εισήγηση. 
� Τις διατάξεις των άρθρων 65 και 67 του Ν. 3852/2010 (Νέα Αρχιτεκτονική της 

Αυτοδιοίκησης και της Αποκεντρωµένης ∆ιοίκησης - Πρόγραµµα Καλλικράτης.) 
� Τις διατάξεις του άρθρου 93 του Ν. 3463/2006 (Κ. ∆. Κ) (ΦΕΚ 114/8-6-2006, τεύχος 

Α΄) «Κύρωση του Κώδικα ∆ήµων και Κοινοτήτων». 
� Την  υπ’ αριθ. 140/10 µελέτη ΤΥ∆Κ προϋπολογισµού 258.420,79€ πλέον Φ.Π.Α. 

(23%) σύνολο δαπάνης 317.858,00€. 
� Την  υπ’ αριθ. 106/2010 ΑΚΣ έγκρισης της µελέτης και των όρων του διαγωνισµού. 
� Την  υπ’ αριθ. 164/2010 ΑΚΣ έγκρισης του πρακτικού του διαγωνισµού. 
� Την υπ’ αριθ. 275/2011 Α∆Σ έγκρισης του Τεχνικού Προγράµµατος έτους 2012. 
� Την υπ’ αριθ. 6/2012 Α∆Σ έγκρισης του Προϋπολογισµού έτους 2012. 
� Το υπ’ αριθ. Σ∆Ε 42/27-7-2012 έγγραφο της Περιφέρειας Αττικής, Περιφ. Ενότητα 

Ανατ. Αττικής, Γεν. ∆/νση Αναπτυξιακού Προγραµµατισµού, ∆/νση Τεχνικών Έργων, 
Συµβούλιο ∆ηµοσίων Έργων µε το οποίο διαβιβάστηκε η Γνωµοδότηση του Σ∆Ε. 

� Τον 1ο Α.Π.Ε. του έργου. 
� Την  από 21-8-2012 αίτηση του αναδόχου του έργου κ. Γρηγορίου ∆ηµητρίου 
� Τις τοποθετήσεις των ∆ηµοτικών Συµβούλων (Λεπτοµέρειες στα 

αποµαγνητοφωνηµένα πρακτικά).                            
 
 

Α Π Ο Φ Α Σ Ι Ζ Ε Ι Κ Α Τ Α  Π Λ Ε Ι Ο Ψ Η Φ Ι Α 
(ΜΕ ΨΗΦΟΥΣ 34  ΥΠΕΡ  1 ΚΑΤΑ και  3  ΛΕΥΚΕΣ  ) 

Μειοψηφούντος του κ. Ίσσαρη Γρηγορίου για τους λόγους που αναλυτικά 
αναφέρονται στα αποµαγνητοφωνηµένα. 

Οι ∆.Σ. κ. κ.  Σώκου Ζωή, Λουκάτος Παναγής και Νικητόπουλος Ιωάννης  δήλωσαν 
λευκή ψήφο για τους λόγους αναλυτικά καταγράφηκαν στα αποµαγνητοφωνηµένα 
πρακτικά 
 

Εγκρίνει τον 1ο Ανακεφαλαιωτικό Πίνακα Εργασιών του έργου «ΚΑΤΑΣΚΕΥΗ 
ΠΕΖΟ∆ΡΟΜΙΩΝ (ΚΡΑΣΠΕ∆Α - ΠΛΑΚΟΣΤΡΩΣΗ Λ. ΣΤΑΜΑΤΑΣ)» και  

 
Α Π Ο Φ Α Σ Ι Ζ Ε Ι Κ Α Τ Α  Π Λ Ε Ι Ο Ψ Η Φ Ι Α 

(ΜΕ ΨΗΦΟΥΣ 26  ΥΠΕΡ 9 ΚΑΤΑ και  3  ΛΕΥΚΕΣ ) 
Μειοψηφούντων των κ. κ. ∆. Σ. Πασιπουλαρίδη Αβραάµ, Ζαµάνη ∆ιονυσίου, 

Σωτηρίου Σακελλάριου, Ταουξη – Χριστιανίδης Καλλιόπης, Κοκµοτού Βασίλειου, Ίσσαρη 
Γρηγορίου, Γιαρένη ∆ηµήτριου, Στάϊκου Θεοδώρου και Τσούκα Παναγιώτη για τους 
λόγους που  ανέφερε στην τοποθέτηση του ο κ. Σωτηρίου Σακελλάριος και  αναλυτικά 
αναφέρονται στα αποµαγνητοφωνηµένα. 

Οι ∆.Σ. κ. κ.  Σώκου Ζωή, Λουκάτος Παναγής και Νικητόπουλος Ιωάννης  δήλωσαν 
λευκή ψήφο για τους λόγους αναλυτικά καταγράφηκαν στα αποµαγνητοφωνηµένα 
πρακτικά 

 
Εγκρίνει την παράταση της προθεσµίας περαίωσης του έργου (που έληξε στις 30-

8-2012) κατά τριάντα (30) ηµέρες, από την ηµεροµηνία λήξης της συνολικής προθεσµίας, 
ήτοι έως 29-9-2012. 

 
 
Αφού αναγνώσθηκε το πρακτικό αυτό υπογράφεται ως ακολούθως: 
Ο ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ        ΤΑ  ΜΕΛΗ                
ΡΟΪ∆ΗΣ ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ.             ΖΥΓΟΥΝΑΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ. 

ΚΟΝΤΑΚΗΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ. 
      ΧΙΩΤΗΣ ΗΡΑΚΛΗΣ. 
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      ΚΑΡΑΣΑΡΛΗΣ ΑΝΑΣΤΑΣΙΟΣ. 
ΠΕΠΠΑΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ. 
ΠΟΤΙ∆ΗΣ ΧΡΗΣΤΟΣ. 
ΣΑΚΕΛΛΑΡΙΟΥ ∆ΙΟΝΥΣΙΟΣ 
ΣΑΡΑΝΤΑΚΗ ΘΕΟ∆ΩΡΑ. 
ΚΑΡΥΣΤΙΝΟΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ. 

     ΜΑΓΓΙΝΑ ΣΤΕΛΛΑ – ΣΟΦΙΑ. 
ΓΑΡΕΦΑΛΑΚΗΣ ΕΜΜΑΝΟΥΗΛ. 
ΚΟΡΟΒΕΣΗ ΒΑΣΙΛΙΚΗ (ΒΑΣΙΑ). 
ΛΙΤΣΑΣ ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ. 
ΠΑΛΙΓΓΙΝΗΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ. 
ΠΑΠΑΒΑΣΙΛΕΙΟΥ ΧΡΗΣΤΟΣ. 
ΠΑΠΠΑΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ. 
ΤΖΑΝΕΤΗ ΑΓΑΘΗ –ΕΛΛΗ. 
ΚΑΝΑΤΣΟΥΛΗΣ ΙΩΑΝΝΗΣ, 
ΠΑΣΙΠΟΥΛΑΡΙ∆ΗΣ ΑΒΡΑΑΜ. 
ΖΑΜΑΝΗΣ ∆ΙΟΝΥΣΙΟΣ. 
ΣΩΤΗΡΙΟΥ ΣΑΚΕΛΛΑΡΙΟΣ. 
ΤΑΟΥΞΗ –ΧΡΙΣΤΙΑΝΙ∆Η ΚΑΛΛΙΟΠΗ. 

 ΚΟΚΜΟΤΟΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ.  
       ΙΣΣΑΡΗΣ ΓΡΗΓΟΡΙΟΣ. 

ΠΕΠΠΑ ΑΓΓΕΛΙΚΗ. 
ΓΙΑΡΕΝΗΣ ∆ΗΜΗΤΡΙΟΣ, 
ΣΤΑΪΚΟΣ ΘΕΟ∆ΩΡΟΣ. 
ΤΣΟΥΚΑΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ. 

 ΠΑΠΑΠΑΝΑΓΙΩΤΟΥ ΕΛΕΝΗ (ΛΕΝΑ). 
     ΚΥΡΙΑΚΟΠΟΥΛΟΣ ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ. 

 ΜΠΟΥΣΜΠΟΥΡΑΣ ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ. 
 ΤΣΑΛΤΟΥΜΗ ΚΥΡΙΑΚΗ. 
 ΣΩΚΟΥ ΖΩΗ. 

ΛΟΥΚΑΤΟΣ ΠΑΝΑΓΗΣ. 
 ΝΙΚΗΤΟΠΟΥΛΟΣ ΙΩΑΝΝΗΣ.     
      ΣΠΗΛΙΩΤΗΣ ΣΠΥΡΙ∆ΩΝ. 
   ΚΟΥΡΙ∆ΑΚΗΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ.   

 
Ακριβές Αντίγραφο 

Άγιος Στέφανος  06/12/2012 
Ο Πρόεδρος του ∆.Σ. 

 
 

Ροΐδης Αθανάσιος 
 
Σχέδιο 
Φάκελος Αποφάσεων ∆.Σ. 
Εσωτερική ∆ιανοµή 
- Γραφείο ∆ηµάρχου. 
- Αντιδήµαρχο Τεχνικών Υπηρεσιών – Ποιότητας Ζωής . 
- ∆ιεύθυνση Τεχνικών Υπηρεσιών. 


